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HENKILÖSTÖBAROMETRI KÄYTTÖÖN  
  
Henkilöstölle tehdyt kyselyt ovat tärkeitä työkaluja seurattaessa työtyytyväisyyttä ja kehittämistarpeita, 
mutta kyselyiden tulisi olla säännöllisesti toteutettavia, jotta hyötyjä saataisiin.   
 
Henkilöstöbarometria käytetään useissa suurissa organisaatioissa. Kyselyissä arvioidaan mm. johtamista, 
työyhteisön toimivuutta, käytettävissä olevia työskentelytiloja ja työkaluja, työturvallisuutta, tasa-arvon 
toteutumista työpaikalla ja epäasiallisen kohtelun kokemuksia. Raahen kaupunki on niin iso organisaatio, 
että tällaisista asioista tulee olla kiinnostunut ja henkilöstön hyvinvoinnista tulee pitää huolta.   
 
Esitän, että Raahen kaupungissa otetaan käyttöön vuosittain toistuva henkilöstöbarometri.   
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